
 
 

 
 
ÅRSMELDING SKYTEBANEUTVALGET 2024 
 

Skytebaneutvalget har i 2024 bestått av: Svein Granøien (leder), Kristin Hage, Knut Ole Aasen, 
Lise Beate Halset Brill, Mathias Harstad, Karstein Karlsaunet, Anders Gunhildsøien, Arild Hage, 
Jo Aunøien, Siv Ingrid Lund, Dag Ole Ward, Odd Arne Losen, Anders Karlsson, Karl Rune 
Konstad. 
 
I løpet av sesongen er det avholdt 151 skyteaktiviteter i Furukollen. Det er flere aktviteter på 
samme dag og de fordeler seg med 106 på leirduebanen og 45 på riflebanen.  
 

 
Dugnadsgjengen ved riflebanen. 



 
Paneling av veggen i oppholdsrommet på Bane 1. 
 
Søndag 28 april hadde foreninga dugnad på skytebanen i Furukollen. Vi var 10 stk. som stilte og 
utførte en meget god innsats.  
Maling av standplasshuset på bane 2. 
Monterte panel i oppholdsrommet på bane 1. 
Monterte gipsplater og panelplater i venterommet på riflebanen. Reparerte kulefangervollen. 
Satte opp skivene og monitorene på riflebanen. 
Skogrydding på riflebanen og bane 2. 
 

 
 
Vi hadde flere små dugnader i løpet av sesongen hvor vi etter hvert fikk tak over inngangen på 
bane to. Hele taket på standplasshuset er belagt med pressenning, men vi håper å få lagt ny 
takpapp i løpet av 2025. 
 



 
RIFLEBANEN 
 
 

Rifleskytinga kom i gang 1 mai.  
Skyting er avholdt hver onsdag i hele sesongen, og på lørdager fra 9 august frem til elgjaktstart. 
Det har i tillegg blitt avholdt skyting for jegerprøvekandidater, egne kvelder i regi av 
kvinneutvalget, jaktlagsskytinger, Trøndelag harehundklubb og for elever ved børsemakerlinja. 
Utstyret har fungert godt, bortsett fra at vi fikk problemer med en skjerm der hovedkortet måtte 
skiftes. 
I sesongen 2024 ble det gjennomført 45 skytinger med til sammen xxx navn og det er skutt ca. 
15.000 skudd. 
 

LEIRDUEBANEN 
Vi startet i år lørdag 6 april. 
Aktiviteten har vært stor da det er stor økning av aktive stevneskyttere. Gjennom sesongen 2024 er 
det hele 26 skyttere som har skutt stevne for foreninga vår. 
Totalt er det skutt ca.100.000 leirduer i løpet av sesongen.  
Det ble i starten skutt jegerrap og compacsporting på Bane 1 og jegertrap på Bane 2. Interessen for 
compac har ikke vært som forventet mens trapskytinga har vært stigende. Etter at vi arrangerte 50 
skudd leirdusti i august lot vi stien stå.  
Post 1. To overflygere. Standplass ved innkjøringa til anlegget. 
Støren jff 2024. Leirdusti post 1. 
Post 2. To underflygere. Standplass oppå haugen i mellom bane 1 og bane 2. 
Støren jff. 2024. Leirdusti post 2. 
Post 3. Traphus til venstre og ei due fra høyre. Standplass 1 på bane 2. 
Støren jff 2024 Leirdusti post 3. 
Post 4. Traphus rett frem og venstre til høyre. Standplass 5 på bane 2. 
Post 5. Høyre til venstre litt mot og en motflyver. Standplass inne i tunellen på skive1 i 
riflebanehuset. 
En permanent leirdusti var en suksess som vi viderefører. Fikk mange gode tilbakemeldinger fra 
de skyttere som skjøt stien. Det fører også til en kapasitetsøkning. Med lag på 5 personer, 5 
stiposter og jegertrapbane kan det være opp til 30 personer ute i felten. 
 

 
Capsskyting på Bane 1 da Marius Fredriksen fra Steinkjer JFF skjøt sin første 25 serie på stevne. 
 
 
 

https://www.youtube.com/shorts/ASOrHXyEL90
https://www.youtube.com/shorts/UFcZUbetGo4
https://www.youtube.com/shorts/-4UIIyFBPWE


LEIRDUESTEVNER: 
13 leirdustevner var innmeldt, alle ble gjennomført. I oktober gjennomførte vi i samarbeid med 
Rana JFF korrespondansestevne over 4 onsdager. 
Jegertrap. 50 skudd. 30 april. 
Jegertrap. 50 skudd. 14 mai. 
Jegertrap. 50 skudd. 24 mai. 
Jegertrap. 50 skudd. 4 juni. 
Jegertrap/nordisktrap. 100 skudd 8 juni. 
Jegertrap/nordisktrap. 100 skudd 9 juni. 
Jegertrap. 50 skudd. 18 juni. 
Jegertrap. 50 skudd. 13 august. 
Leirdusti. 50 skudd. 25 august. 
Jegertrap. 50 skudd. 27 august. 
Jegertrap/nordisktrap. 100 skudd 31 august. 
Jegertrap/nordisktrap. 100 skudd 1 september. 
Jegertrap. 50 skudd. 17 september. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 2 oktober.  
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 8 oktober. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 16 oktober. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 23 oktober. 
 
Resultater finnes på: LEIRDUE.NET 
 

NORGES BESTE KVINNELIGE LEIRDUESKYTTER 

 

Fv. Sølvvinner: Vibecke B. Tidemandsen, Gullvinner: Eva Kristin Knutsen og Bronsevinner: Monica 
Rånes 

Eva Kristin Knutsen har hatt en eventyrlig sesong i 2024. Hele 5 gullmedaljer innen  
Jegertrap / Nordisktrapskyting. Utvilsomt Norges beste kvinnelige leirdueskytter innen NJFF og Norges 
sportsskytterforbund. Eva har igjennom sesongen skutt en hel skog med 25 serier. Vi bøyer oss i 
«leirduestøvet» og gratulerer så mye. Støren JFF er stolt over å ha en skytter som representerer foreninga 
på en så fin måte. 

http://www.leirdue.net/?klubb=1616


LANDSDELSMESTRE JEGERTRAP LAG. 

 
Skytterne Eva Kristin Knutsen, Øyvind Konstad jr. og Karl Rune Konstad fra Støren JFF ble i Husdalen 
hos Orkla JFF Landsdelsmestre i lagskyting 

UNGDOM 
 
Ungdomsaktiviteten har også i år vært betydelig. De har igjennom jaktskytterskolen, jegerprøve i 
ungdomsskolen, jegerprøve på kveld og vanlig ungdomsskyting skutt 11400 skudd på 
leirduebanen og 1000 skudd på riflebanen. 
Vi har flere ungdommer som er på banen jevnlig. 9 ungdomsskyttere har også deltatt på stevner 
med gode resultater. 
 

ANNET: 
 
Vi har oppretta en avtale med Trøndelag harehundklubb. De arrangerer jegerprøvekurs i 
Trondheim, men har ikke tilgang til skytebaner for å gjennomføre den praktiske skytinga. Avtalen 
går ut på at de gjennomfører sin aktivitet i egen regi der baneleie er innbakt i serieprisen. 
 
Børsemakerelevene ved Gauldal videregående skole har hatt flere samlinger med praktisk skyting 
på banen både vår og høst. 
 
Næringslivet på Støren har også i år støttet oss med reklameavtaler på skytebanen. Vi har fått inn 
et bra bidrag til ungdomsarbeid i foreningen. Midlene som vi får inn benyttes også slik at våre 
ungdommer kan fiske gratis på alle våre fiskevald både i Gaula og i Sokna. 
 
Vil skryte stort av utvalgets medlemmer. De har gjennomført en sesong på banen som har forløpt 
helt problemfri. Alt har fungert prefekt både med tilstedeværelse og gjennomføring av skytingene. 
Aktiviteten på banen sett opp mot antall skytinger utgjør en dugnadsinnsats på bortimot 1000 
timer. Støren jeger- og fiskerforening er stolt av å ha så mange gode medlemmer som stiller opp.  
TUSEN TAKK. 
 



Siste aktivitet på banen var lørdag 16 november. Da skjøt vi litt leirdue og pakket sammen 
anlegget for vinteren. 
 
Skytebaneutvalget takker for en begivenhetsrik skytesesong i Furukollen jaktskytebane i 2024 og 
ønsker alle velkommen tilbake i 2025. 
 
 
 

For skytebaneutvalget: 
 Svein Granøien. 


